
Stockholms Kommunfullmäktige 
stod

Motion 2016:

Bilaga 2

Motion av Mikae! Vafier (KD) om ett idrotts- 
kluster i Södra Skanstull

Programförslaget för Södra Skanstull innebär en uppskattad lösning på hur den 
mycket speciella markytan runt och emellan broarna mellan Södermalm och 
norra Söderort kan utnyttjas. Kristdemokraterna anser dock att idrotten, som 
apostroferas i skrivningen tillsammans med bostäder och kontor, inte alls får ut 
något ytterligare i förslaget. Hellas Tennis och Badmintonen blir kvar eller 
flyttas inom området. Simningen har ju sin nationalarena på plats. Samtidigt 
vet vi att staden, i synnerhet Södermalm, lider stor brist på innehallar för bl.a. 
handboll och innebandy, något som påtalats av föreningslivet i inånga år men 
mycket litet gjorts av staden.

Med Södra Skanstull erbjuds nu ett utmärkt tillfälle att råda bot på denna brist 
i ett område med utmärkta kommunikationer. Sträckan från Zinkensdamm 
efter Ringvägen över Södra Skanstull till Globen och Tele2Arena bildar en 
sammanhängande kedja av olika idrottsanläggningar. I Södra Skanstull finns 
mellan broarna utrymme för innehall(ar). Man kan tänka sig att bygga fler 
hallar på varandra och då spara in på infrastrukturen som behövs. Stora ni
våskillnader i området gör det dessutom möjligt att bygga högt. Denna lösning 
har tagits upp tidigare i Idrottsnämnden men då fanns inget Södra Skanstull.

Kristdemokraterna anser att Stockholm och Södermalm behöver detta tillskott 
och föreslår därför kommunfullmäktige besluta

att ge idrottsförvaltningen i uppdrag att tillsammans med stads
byggnadskontoret och fastighetskontoret göra en plan för hur Södra 
Skanstull kan göras till ett idrottskluster som innefattar fler inom
hushallar.


